



**LAPORAN LIPUTAN MEDIA HARIAN  
ISNIN 4 MEI 2020**

<b>BIL</b>	<b>TAJUK KERATAN AKHBAR</b>	<b>KEMENTERIAN / JABATAN / AGENSI</b>
1.	PRODUK THAILAND TETAP DIPERIKSA, NASIONAL, SH -26	JABATAN PERKHIDMATAN KUARANTIN DAN PEMERIKSAAN MALAYSIA (MAQIS)
2.	FAMA N.SEMBILAN BANTU PETANI TEBU PASARKAN HASIL DALAM TEMPOH PKP, BERNAMA -ONLINE	LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN (FAMA)
3.	FAMA NEGERI SEMBILAN BANTU PETANI TEBU, SH -ONLINE	
4.	MESEJ TULAR PALSU, METRO AHAD -ONLINE	
5.	FAMA BUYS FARMER'S SUGARCANE HARVESTS, THE SUNDAY POST (KUCHING) -ONLINE	
6.	FAMA BUYS FARMER'S SUGARCANE HARVESTS, BERNAMA -ONLINE	
7.	FAMA BUYS FARMER'S SUGARCANE HARVESTS, MALAYSIA GAZETTE -ONLINE	

UKKMOA

UNIT KOMUNIKASI KORPORAT  
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN  
(UNTUK EDARAN DALAMAN MOA, JABATAN DAN AGENSI SAHAJA)

Headline	Produk Thailand tetap diperiksa		
MediaTitle	Sinar Harian		
Date	04 May 2020	Color	Full Color
Section	Nasional	Circulation	140,000
Page No	26	Readership	420,000
Language	Malay	ArticleSize	415 cm <sup>2</sup>
Journalist	HAZELEN LIANA KAMARUDIN	AdValue	RM 8,798
Frequency	Daily	PR Value	RM 26,394



# Produk Thailand tetap diperiksa

Bagi memastikan barangan terbabit mematuhi SOP ditetapkan kerajaan

Oleh HAZELEN LIANA KAMARUDIN

## RANTAU PANJANG

**S**emua produk makanan yang diimport dari Thailand sepanjang pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) tetap diperiksa dengan teliti bagi memastikan mematuhi prosedur operasi standard (SOP) yang ditetapkan oleh kerajaan.

Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan II, Datuk Che Abdullah Mat Nawi berkata, pengimportan produk makanan diteruskan bagi memastikan bekalan mencukupi.

“Bagaimanapun, jumlah import barangan makanan terutama sayur-sayuran menunjukkan penurunan berbanding

tahun-tahun sebelum ini,” katanya.

Beliau berkata demikian selepas melakukan lawatan bagi meninjau gerak kerja mengimport bekalan makanan yang dikendalikan oleh Jabatan Perkhidmatan Kuarantin dan Pemeriksaan Malaysia (Maqis) Kelantan di Kompleks Imigresen, Kastam, Kuarantin dan Keselamatan (ICQS) Rantau Panjang di sini semalam.

Hadir sama, Pengarah Maqis Kelantan, Mohd Azam Yahya.

Che Abdullah berkata, pihaknya juga tidak menolak kemungkinan penurunan jumlah sayuran import berpunca daripada tindakan masyarakat yang lebih memberi keutamaan kepada barangan asas lain.

Katanya, walaupun berdepan kesukaran sepanjang pelaksanaan PKP terutama dalam aspek pengedaran namun gerak kerja tetap berjalan dengan baik.

“Saya berpuas hati dengan situasi ini kerana semua yang terlibat mematuhi PKP.

“Situasi ini cukup melega-



Che Abdullah (dua dari kiri) dan Mohd Azam (kiri) mengadakan tinjauan di Kompleks ICQS Rantau Panjang semalam.

kan sekali gus membantu kerajaan memutuskan rantai wabak coronavirus (Covid-19),” kata beliau.

Mengulas pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan Bersyarat (PKPB) yang bermula hari ini, Che Abdullah berkata, proses mengimport bahan mentah dari negara itu bergantung kepada permintaan.

Katanya, jika permintaan tinggi kerajaan akan menaikkan lagi jumlah import bagi memenuhi keperluan orang ramai.



Che Abdullah (dua dari kiri) memeriksa sayuran yang diimport dari Thailand sambil diperhatikan oleh anggota Maqis semalam.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/5/2020	BERNAMA	ONLINE	

## Fama N. Sembilan bantu petani tebu pasarkan hasil dalam tempoh PKP



**JELEBU, 2 Mei** -- Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (Fama) Negeri Sembilan telah membeli sebanyak 11,190 batang tebu bernilai RM17,803 daripada 24 petani yang mengusahakan tanaman tebu di sini, dalam tempoh penguatkuasaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) sejak 22 April hingga 30 April lepas.

Pembelian itu bagi membantu petani tanaman tebu di negeri ini dalam memasarkan lebihan hasil tebu mereka disebabkan tiada penganjuran bazar Ramadan dan ia (tebu) tidak dapat dieksport ke Singapura.

Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan I Datuk Seri Ahmad Hamzah berkata Fama Negeri Sembilan telah mengambil inisiatif untuk memproses

tebu segar yang dibeli ini menjadi jus tebu manis dan ia sekaligus bagi memastikan rantai pemasaran hasil tebu tidak terputus.

"Petani tanaman tebu yang terkesan sejak pelaksanaan PKP di seluruh Negeri Sembilan adalah seramai 36 orang melibatkan keluasan tanaman berjumlah 64 hektar dan daripada jumlah itu 28 orang adalah dari daerah Jelebu, Seremban seramai tiga orang, masing-masing dua orang dari Kuala Pilah dan Rembau serta seorang dari Tampin.

"Sejak 22 April lepas hingga 30 April, seramai 24 orang petani telah menandatangani perjanjian jual beli dengan Fama melibatkan nilai pembelian sebanyak RM17,803. Selebihnya seramai 12 pengusaha tanaman tebu lagi akan dibuat (menandatangani perjanjian jual beli) secara berperingkat dalam masa terdekat," katanya kepada pemberita dalam lawatan kerjanya ke daerah Jelebu di sini, hari ini.

Ahmad berkata dua pengusaha pusat memproses tebu telah dilantik iaitu Sweetcane Enterprise di Simpang Durian, Jelebu dan Chamecanne Enterprise di Selangor bagi memproses tebu-tebu berkenaan.

"Dalam tempoh 22 April hingga 30 April lepas, pengusaha yang dilantik telah memproses dan menghasilkan 20,000 botol air tebu yang diedarkan ke pusat Operasi Fama seluruh negara sejak 28 April lepas," katanya.

Dalam lawatan kerjanya itu, Ahmad turut melawat Stesen Mardi Simpang Durian, Pusat Memproses Tebu Sweetcane Enterprise dan Pusat Kelompok Padi Skim Triang Hillir di sini.

-- BERNAMA

03 MAY, 2020

## FAMA Negeri Sembilan bantu petani tebu

Sinar Harian, Malaysia

Page 1 of 2

### FAMA Negeri Sembilan bantu petani tebu

**JELEBU** - Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) Negeri Sembilan telah membeli sebanyak 11,190 batang tebu bernilai RM17,803 daripada 24 petani yang mengusahakan tanaman tebu di sini dalam tempoh penguatkuasaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) sejak 22 April hingga 30 April lepas.

Pembelian itu bagi membantu petani tanaman tebu di negeri ini dalam memasarkan lebihan hasil tebu mereka disebabkan tiada penganjuran bazar Ramadan dan tebu tidak dapat dieksport ke Singapura.

Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan 1, Datuk Seri Ahmad Hamzah berkata, FAMA Negeri Sembilan telah mengambil inisiatif untuk memproses tebu segar yang dibeli menjadi jus tebu manis dan ia sekali gus bagi memastikan rangkaian pemasaran hasil tebu tidak terputus.

"Petani tanaman tebu yang terkesan sejak pelaksanaan PKP di seluruh Negeri Sembilan adalah seramai 36 orang melibatkan keluasan tanaman berjumlah 64 hektar dan daripada jumlah itu 28 orang adalah dari daerah Jelebu, Seremban



FOTO: BERNAMA

Ahmad (tiga dari kanan) semasa meninjau tempat proses penghasilan air tebu di Pusat Memproses Tebu Segar Simpang Durian semalam.

seramai tiga orang, masing-masing dua orang dari Kuala Pilah dan Rembau serta seorang dari Tampin.

"Sejak 22 April lepas hingga 30 April, seramai 24 orang petani telah menandatangani perjanjian jual beli dengan FAMA melibatkan nilai pembelian sebanyak RM17,803. Selebihnya seramai 12 pengusaha tanaman tebu lagi akan dibuat (menandatangani perjanjian jual beli) secara berperingkat dalam masa terdekat," katanya kepada pemberita dalam lawatan kerjanya ke daerah Jelebu di sini, semalam.

Ahmad berkata, dua pengusaha pusat memproses tebu telah dilantik iaitu

Sweetcane Enterprise di Simpang Durian, Jelebu dan Charmecanne Enterprise di Selangor bagi memproses tebu-tebu berkenaan.

"Dalam tempoh 22 April hingga 30 April lepas, pengusaha yang dilantik telah memproses dan menghasilkan 20,000 botol air tebu yang diedarkan ke pusat operasi FAMA seluruh negara sejak 28 April lepas," katanya.

Dalam lawatan kerjanya itu, Ahmad turut melawat Stesen Mardi Simpang Durian, Pusat Memproses Tebu Sweetcane Enterprise dan Pusat Kelompok Padi Skim Triang Hilir di sini. - *Bernama*



03 MAY, 2020

## FAMA Negeri Sembilan bantu petani tebu

Sinar Harian, Malaysia

Page 2 of 2

### SUMMARIES

**JELEBU** - Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) Negeri Sembilan telah membeli sebanyak 11,190 batang tebu bernilai RM17,803 daripada 24 petani yang mengusahakan tanaman tebu di sini dalam tempoh penguatkuasaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) sejak 22 April hingga 30 April lepas. Pembelian itu bagi membantu petani tanaman tebu di negeri ini dalam memasarkan lebih hasil tebu mereka disebabkan tiada penganjuran bazar Ramadan dan tebu tidak dapat dieksport ke Singapura.



03 MAY, 2020

## Mesej tular palsu!

Metro Ahad, Malaysia

Page 1 of 2

### RINGKAS

## Mesej tular palsu!

**Kuala Selangor:** Mesej tular mendakwa enam kakitangan Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (Fama) Kuala Selangor positif Covid-19 adalah tidak benar.

Malah, mesej tular itu turut mendakwa semua kakitangan terbabit disahkan positif oleh Klinik Kesihatan Kuala Selangor, semalam.

Perkara itu bagaimanapun dinafikan Pejabat Kesihatan Daerah (PKD) Kuala Selangor dengan memuat naik mesej berkenaan di laman sosial Facebook (FB) dan menandakan ia sebagai 'tidak benar'.

Mesej tular menerusi aplikasi WhatsApp itu meminta sesiapa yang pernah berurusan dengan kakitangan terbabit tampil ke klinik kesihatan berhampiran bagi membuat ujian saringan Covid-19.

Tegas PKD Kuala Selangor, hanya mereka yang diarahkan pihaknya sahaja perlu hadir menjalani ujian saringan Covid-19.

"Mereka yang tidak mendapat arahan (hadir ujian saringan Covid-19) tidak perlu hadir.

"Manakala sesiapa yang pernah berurusan di Pasar Besar Selangor, anda perlu hadir menjalani ujian saringan seperti yang dimaklumkan sebelum ini," katanya.



★★★



03 MAY, 2020

## Mesej tular palsu!

Metro Ahad, Malaysia

Page 2 of 2

### SUMMARIES

Kuala Selangor: Mesej tular mendakwa enam kakitangan Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (Fama) Kuala Selangor positif Covid-19 adalah tidak benar. Malah, mesej tular itu turut mendakwa semua kakitangan terbabit disahkan positif oleh Klinik Kesihatan Kuala Selangor, semalam. Perkara itu bagaimanapun dinafikan Pejabat Kesihatan Daerah (PKD) Kuala Selangor dengan memuat naik mesej berkenaan di laman sosial Facebook (FB) dan menandakan ia sebagai 'tidak benar'.

03 MAY, 2020

## Fama buys farmers' sugarcane harvests

The Sunday Post (Kuching), Malaysia

Page 1 of 2

# Fama buys farmers' sugarcane harvests

**JELEBU:** The Negeri Sembilan Federal Agricultural Marketing Authority (Fama) has purchased 11,190 sugarcane sticks worth RM17,803 from 24 local farmers here during the enforcement of the Movement Control Order (MCO) between April 22 and 30.

The purchase was to assist sugarcane farmers in the state as there was no Ramadan bazaar this year and the sugarcane could not be exported to Singapore.

Deputy Minister of Agriculture and Food Industries Datuk Seri Ahmad Hamzah said the state Fama had taken the initiative to process the fresh sugar cane into sweet cane juice to maintain the sugarcane marketing chain.

"Thirty-six sugarcane farmers are affected by the MCO throughout Negeri Sembilan covering 64 hectares, 28 of them are from Jelebu, Seremban (three), Kuala Pilah (two) Rembau (two) and Tampin (one).

"Between April 22 to 30, 24 sugarcane farmers signed an agreement with Fama involving a purchase worth RM17,803. The remaining 12 farmers will sign the agreement in stages soon," he told reporters during his working visit to Jelebu district here yesterday.

Ahmad said the state government had also allocated RM100,000 to Negeri Sembilan Fama for the purchase of farm

produce.

He said two sugarcane processing centre operators had been appointed to process the sugarcane, namely Sweetcane Enterprise in Simpang Durian, Jelebu and Charmecanne Enterprise in Selangor.

"From April 22 to 30, the appointed operators have processed and produced 20,000 bottles of sugar cane juice which have been distributed to Fama operations centres nationwide since April 28," he said.

Ahmad also visited the Mardi station in Simpang Durian and the Sweetcane Enterprise Sugarcane Processing Centre and Triang Hilir Cluster Padi Scheme Centre here. — Bernama



Ahmad Hamzah (third left) takes a closer look on how sugarcane are processed into juices at Simpang Durian. — Bernama photo





03 MAY, 2020

## Fama buys farmers' sugarcane harvests

The Sunday Post (Kuching), Malaysia

Page 2 of 2

### SUMMARIES

**JELEBU:** The Negeri Sembilan Federal Agricultural Marketing Authority (Fama) has purchased 11,190 sugarcane sticks worth RM17,803 from 24 local farmers here during the enforcement of the Movement Control Order (MCO) between April 22 and 30. The purchase was to assist sugarcane farmers in the state as there was no Ramadan bazaar this year and the sugarcane could not be exported to Singapore.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/5/2020	BERNAMA	ONLINE	

## Fama buys farmers' sugarcane harvests



**JELEBU, May 2 --** The Negeri Sembilan Federal Agricultural Marketing Authority (Fama) has purchased 11,190 sugarcane sticks worth RM17,803 from 24 local farmers here during the enforcement of the Movement Control Order (MCO) between April 22 and 30.

The purchase was to assist sugarcane farmers in the state as there was no Ramadan bazaar this year and the sugarcane could not be exported to Singapore.

Deputy Minister of Agriculture and Food Industries Datuk Seri Ahmad Hamzah said the state Fama had taken the initiative to process the fresh sugar cane into sweet cane juice to maintain the sugarcane marketing chain.

"Thirty-six sugarcane farmers are affected by the MCO throughout Negeri Sembilan covering 64 hectares, 28 of them are from Jelebu, Seremban (three), Kuala Pilah (two) Rembau (two) and Tampin (one).

"Between April 22 to 30, 24 sugarcane farmers signed an agreement with Fama involving a purchase worth RM17,803. The remaining 12 farmers will sign the agreement in stages soon," he told reporters during his working visit to Jelebu district here today.

Ahmad said the state government had also allocated RM100,000 to Negeri Sembilan Fama for the purchase of farm produce.

He said two sugarcane processing centre operators had been appointed to process the sugarcane, namely Sweetcane Enterprise in Simpang Durian, Jelebu and Charmecanne Enterprise in Selangor.

"From April 22 to 30, the appointed operators have processed and produced 20,000 bottles of sugar cane juice which have been distributed to Fama operations centres nationwide since April 28," he said.

Ahmad also visited the Mardi station in Simpang Durian and the Sweetcane Enterprise Sugarcane Processing Centre and Triang Hilir Cluster Padi Scheme Centre here.

-- BERNAMA

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
4/5/2020	MALAYSIA GAZETTE	ONLINE	

### **Fama buys farmers' sugarcane harvests**

**JELEBU** The Negeri Sembilan Federal Agricultural Marketing Authority (Fama) has purchased 11,190 sugarcane sticks worth RM17,803 from 24 local farmers here during the enforcement of the Movement Control Order (MCO) between April 22 and 30.

The purchase was to assist sugarcane farmers in the state as there was no Ramadan bazaar this year and the sugarcane could not be exported to Singapore.

Deputy Minister of Agriculture and Food Industries Datuk Seri Ahmad Hamzah said the state Fama had taken the initiative to process the fresh sugar cane into sweet cane juice to maintain the sugarcane marketing chain.

“Thirty-six sugarcane farmers are affected by the MCO throughout Negeri Sembilan covering 64 hectares, 28 of them are from Jelebu, Seremban (three), Kuala Pilah (two) Rembau (two) and Tampin (one).

“Between April 22 to 30, 24 sugarcane farmers signed an agreement with Fama involving a purchase worth RM17,803. The remaining 12 farmers will sign the agreement in stages soon,” he told reporters during his working visit to Jelebu district here today.

Ahmad said the state government had also allocated RM100,000 to Negeri Sembilan Fama for the purchase of farm produce.

He said two sugarcane processing centre operators had been appointed to process the sugarcane, namely Sweetcane Enterprise in Simpang Durian, Jelebu and Charmecanne Enterprise in Selangor.

“From April 22 to 30, the appointed operators have processed and produced 20,000 bottles of sugar cane juice which have been distributed to Fama operations centres nationwide since April 28,” he said.

Ahmad also visited the Mardi station in Simpang Durian and the Sweetcane Enterprise Sugarcane Processing Centre and Triang Hilir Cluster Padi Scheme Centre here.